
Spolek přátel JERGYM, z. s.                                            IČO: 49111639  

Zápis ze schůze Rady Spolku přátel JERGYM z.s. konané dne 4. 2. 2025 

Přítomni:  15 

Omluveni:  10 

Hosté:  Mgr. J. Šťastný, ředitel školy; Ing. Zvolánek 

 

1. Zahájení rady  

•  Předsedkyně Spolku, Ing. Mgr. Markéta Rous, přivítala přítomné a zahájila jednání. 

2. Maturitní plesy  

• Předsedkyně Spolku i pan ředitel vyjádřili poděkování všem, kteří se podíleli na organizaci 

maturitního plesu. 

• Ples nebyl finančně ztrátový, očekává se, že ani druhý ples nebude. 

• Bylo zaznamenáno nadměrné množství cen ve Společenské hře – doporučeno snížení 

jejich počtu. 

• Proběhla diskuse o kvalitě cen ve Společenské hře a poměru výherních a nevýherních 

lístků. Navrženo stanovení limitů: 

‒ Maximální počet cen: 1 000 

‒ Maximální počet výherních lístků: 3 000 (poměr 1:2) 

‒ Finální rozhodnutí o počtu lístků a jejich poměru učiní předsedkyně Spolku těsně před 

plesem na základě konečného počtu dostupných cen. 

• Bylo zdůrazněno, že studenti nemají kompetenci určovat cenovou politiku lístků ke 

Společenské hře. 

• Doporučení pro prodejce lístků – nutnost zvýšení viditelnosti a propagace. 

• Byla vyjádřena nespokojenost s kvalitou služeb poskytovaných kulturním domem jako 

pronajímatelem prostor: 

‒ Nedostatečné množství občerstvení 

‒ Nevyhovující stav toalet (dlouhé fronty) 

‒ Dlouhé čekací doby v šatně 

‒ Světelná rampa bránící výhledu z balkonu na taneční plochu během šerpování 

• Bylo upozorněno na nutnost vydávání voucherů na alkohol, což na prvním plese 

neproběhlo. 

• Poděkování Mgr. J. Vydrovi za sestavení seznamu organizátorů plesu, kteří mají vstup do 

DK bez vstupenky. 

• Informace k druhému maturitnímu plesu: 

‒ Termín: 21. února 2025, od 19:00 hod. 

‒ Třídy: oktáva, 4.M 

‒ Sraz organizátorů: 17:30 před budovou DK (organizuje Ing. Zvolánek) 



3. Informace o akcích školy:  

Prezentoval: Mgr. J. Šťastný, ředitel školy 

•  Oznámeno zvýšení ceny obědů o 4 Kč. 

• Proběhla diskuse o používání mobilních telefonů během přestávek a ve volném čase: 

‒ Členové Rady Spolku se jednoznačně přiklánějí k nabídce volnočasových aktivit jako 

alternativě k plošnému zákazu používání mobilních telefonů. 

‒ Ve škole se formuje školní parlament, který má v programu jako jedno z nosných 

témat rozšíření nabídky volnočasových aktivit pro studenty. 

‒ Spolek deklaroval maximální finanční podporu aktivitám zaměřeným na snižování 

volného školního času stráveného na mobilních telefonech. 

• Byly zakoupeny dvě multifunkční tabule kombinující klasickou tabuli a interaktivní 

obrazovku pro třídy 2.A a kvarta. 

• Přetrvávající problém se zákazem zastavení před školní budovou – někteří rodiče tento 

zákaz nerespektují, přičemž zatím nebylo nalezeno efektivní zákonné řešení tohoto 

přestupku, který ohrožuje studenty přicházející do školy. 

4. Podpořené žádosti o příspěvek:  

• Předsedkyně Spolku informovala o schválených žádostech o příspěvek z rozpočtu Spolku, 

mezi něž patří např.: 

‒ Nákup dvou rotopedů 

‒ Podpora účasti na Pedagogické Poemě 

‒ Atd. 

• Všechny příspěvky byly schváleny v rámci odsouhlaseného finančního limitu. 

5.  Žádost rodičů o rozpočet lyžařských kurzů  

• Předsedkyně Spolku přednesla žádost některých rodičů o podrobnější přehled položek 

rozpočtu lyžařských kurzů. 

• Ředitel školy informoval, že rodiče jsou o těchto nákladech informováni během 

podzimních třídních schůzek učiteli tělesné výchovy. 

  

 

Termín příštího jednání Rady Spolku přátel JERGYM: úterý 15. 4. 2025 od 16:30 hod.  

  

Zápis zapsala: Ing. Petra Komárková, Ph.D.  

Zápis ověřila: Ing. Mgr. Markéta Rous, předseda Rady Spolku JERGYM, z.s.     


